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Abstract (en)
[origin: WO8505049A1] The device consists of two fluidized bed tables (2, 3) which can vibrate on their support, and can be inclined as desired,
allowing a common airflow to pass through. Located over the top end of the upper fluidized bed (2) is an inlet (1) for the granular material, opposite
which, at the bottom end, is an outlet (14) for the very light granular fraction. At the top end of the lower fluidized bed (3) are a stone outlet (13) and,
at the lower end, an outlet (15) for the heavy granular fraction. In addition, a chute (19) is situated between the fluidized beds (2, 3). An intermediate
floor (17), shorter in length than the fluidized bed (2, 3) allows the evacuation and if necessary the regulation of a mixed fraction. In order to be able
to remove a mixed fraction, with the easiest possible design, it is envisaged that the fluidized beds (2, 3) are arranged in a sturdy but movable frame
(4), operated by a vibratory drive (5) with a vibratory movement directed towards the stone outlet (13) and that the intermediate floor (17) is tilted
towards the bottom end of the lower fluidized bed (3).

Abstract (de)
Die Vorrichtung weist zwei schwingfähig gelagerte und in ihrer Neigung verstellbare und von einem gemeinsamen Luftstrom durchsetzbare
Wirbelschichttische (2, 3) auf. Über dem höheren Ende des oberen Wirbelschichttisches (2) ist ein Einlauf (1) für das körnige Gut angeordnet, dem
am tieferen Ende ein Auslauf (14) für die leichteste Kornfraktion gegenüberliegt. Am höheren Ende des unteren Wirbelschichttisches (3) sind ein
Steinauslauf (13) und am tieferen Ende ein Auslauf (15) für die schwere Kornfraktion vorhanden. Weiter ist zwischen den Wirbelschichttischen
(2, 3) eine Rutsche (19) vorgesehen. Ein Zwischenboden (17) geringerer Länge als die Wirbelschichttische (2, 3) erlaubt das Abführen und
gegebenenfalls Einstellen einer Mischfraktion. Um bei möglichst einfachem Aufbau eine Mischfraktion abziehen zu können, ist vorgesehen, dass die
Wirbelschichttische (2, 3) in einem starren und schwingfähig gelagertem Rahmen (4) angeordnet sind, dem ein gemeinsamer Schwingantrieb (5)
zugeordnet ist, dessen Wurfschwingbewegung gegen den Steinauslauf (13) gerichtet ist, und dass der Zwischenboden (17) gegen das tiefere Ende
des unteren Wirbelschichttisches (3) geneigt ist.
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